
našem mnenju bi se morali radi visokih cen bikov-
! lemenjakov subvencijski prispevki celo zvišati a ne 
znižati. Kdo pa se še bo odslej rad pečal z rejo sub
vencioniranih bikov? Saj bik navadno .a. man j nese. 
Co bo tako šlo naprej, bo nazadnje vsak okraj imel 
samo par bikov. In kaj bo potem? Pozivamo osred
nji odbor kmetijske družbe, da svoj tozadevni skic 
spremeni in določi vsaj tako visoke subvencije, kol 
(tosedaj, če že radi pomanjkanja potrebnih sredsto 
ne more dajati višjih prispevkov. 

Čudno je tudi, da se je varščino za merjasce 
zvišalo od 60 na 100 K in za ovco in koze od 35 na 
00 kron. 

Nakupovalei živine pri nakupovanju navadno 
ne gledajo na gospodarske potrebe, ampak pokupijo 
vse, kar je le količkaj pripravno za klanje. Na ta na
čin je prišlo v naših krajih do velikega pomanjkan
ja bikov, kar utegne tekom časa biti naravnost uso
depolno za našo živinorejo. Cele občine so brez bika. 
Število licenciranib bikov je v naših krajih že itak 
od nekdaj daleč premalo, ker je način, kake bike se 
pri nas lioencira, naravnost čuden. Naraščaj pa po
kupijo nakupovalei živinoprometnega zavoda. Odkod 
se bodo dobili bikiplemenjakš? Čudimo se, da se de
?elas kmetijska družba ali deželni živtinnre!ski nad
zornik g. .lelovšek ne zavzame za to pereče vpraša
uje. Se boli se pa Čudimo, da je osrednji odbor šta
jerske c. kr. kmetijske družbe subvencije za bike z
aižal. Zadnji ..Gospodarski Glasnik" namreč nazna
nja, da je osrednji odbor sklenil radi visoke cene ple
menske živine znižati subvencijski prispevek pri na
kupu plemenskega bika od 40 na 20%, tako da mora 
odslej prevzemnik plačati za bika 80% kupnine. Po 

Pomanjkanje bikov. 


